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Bij de stukken van de agendacommissie zagen we het “Programma Duurzaamheid”. We hebben het 

met interesse gelezen. Wel riep het bij ons de volgende vragen op : 

1.  Door ontbossing en onevenwichtige exploitatie van de aarde zonder compensatie is deze 

energie crisis ontstaan. Maar niet alleen dat, ook het milieu en de natuurwaarden 

hebben er op grote en kleine schaal  zwaar onder geleden en lijden nog. Waarom 

besteedt u in dit programma geen aandacht aan de gevolgen voor het milieu, de natuur 

en de biodiversiteit ? 

antwoord  We zijn ons bewust dat door ontbossing en onevenwichtige exploitatie de aarde 

opwarmt. In Parijs hebben bijna 200 landen in 2015 afspraken gemaakt over het 

tegengaan van de opwarming van de aarde. Om de doelstellingen te bereiken moeten 

we ons focussen op duurzame elektriciteit en het zoeken van alternatieve warmte. De 

uitdagingen zijn heel groot om de doelstellingen die we onszelf stellen, te realiseren. 

Wij focussen ons dus op de realisatie van de doelstellingen die we hebben benoemd 

onder de 4 pijlers van het programma. We geloven erin dat ook dit bijdraagt aan het 

milieu, de natuur en de biodiversiteit.  

Ook doen we al veel op deze gebieden. Dit ziet u terug in hoe we het openbaar groen 

beheren en onderhouden. Maar ook in de aanleg van natuurvriendelijke oevers. 

 

2. Waarom geen gerichte aandacht voor dit probleem ? Kortom : Waarom richt dit 

programma zich alleen op energie en grondstoffen ? 

Antwoord We focussen ons in het duurzaamheidsbeleid op 4 pijlers: Elektriciteit, Warmte, 

Grondstoffen en Water. Zoals hiervoor al aangegeven brengt dit al grote uitdagingen 

met zich mee, deze te realiseren. In de themabijeenkomst van 16 oktober lichten we 

dit nader toe. 

 



 

 

3. Dit programma richt zich met name op energie, elektriciteit, warmte, grondstoffen en 

water, dat lijkt logisch, omdat door de klimaatverandering water en hitte overlast 

kunnen ontstaan en dat het daarom van belang is CO2 uitstoot te reduceren. Groen, 

bomen en planten nemen CO-2 op uit de lucht, houden water vast en zorgen voor 

verkoeling. Waarom neemt u daarom in dit programma het  behoud en uitbreiding van 

gemeentelijke natuurgebieden en gemeentelijk groen met bomen, struiken en planten 

niet nadrukkelijker op als doel  ? 

Antwoord Dit valt onder de pijler water. We stellen ons als doel dat onze gebieden grote 

hoeveelheden water kunnen opvangen. Dit kunnen we onder andere bereiken door het 

plaatsen van groen. Ook in de openbare ruimte van onze gemeente.  

Onze prioriteit ligt nu ligt op het inventariseren en oplossen van de grootste knelpunten 

in stedelijk gebied. In welke stedelijke gebieden kan regenwater onvoldoende 

wegkomen? En, hoe kunnen we dit oplossen? 

  

4. Waarom richt u zich als het om groen gaat in dit stuk alleen op het stimuleren van de 

burgers tot het inrichten van groenere tuinen ?  Zouden wij als gemeente ook nog meer 

aan CO2 reductie en water adaptie door het gebruik van meer groen kunnen doen ? 

Zo ja, wat concreet ? 

Zo nee, waarom niet ? 

Antwoord Ja, hier kijken wij ook nadrukkelijk na. Zie antwoord 3.  

5. Bent het met ons eens, dat als je het over “Duurzaamheid” hebt, je het ook over het 

belang van de natuurwaarden en een schoon milieu, water en lucht moet hebben ? Zo 

ja, waarom is dat dan niet in dit programma opgenomen ? 

Zo nee, waarom niet ? 

 

Antwoord Wij onderkennen het belang van natuurwaarden, en het belang van schoon water, lucht 

en milieu. Met veel partners werken we samen in het behoud hiervan en waar nodig  dit 

te vergroten. Denk hierbij aan het Hoogheemraadschap, HVC en PWN. Dit is al verankert 

in ons beleid. 

In het programma Duurzaamheid concentreren we ons op wat nog meer nodig is. Waarin 

kunnen wij verantwoordelijkheid nemen in het realiseren van de klimaatdoelstellingen. 

Zoals hiervoor al aangegeven, zijn deze uitdagingen heel erg groot. 

 

 


